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RAPORT DE ACTIVITATE  

AL CONSILIERULUI SUSLAK MAREK-ANDREI 

 

 

 

           În calitate de consilier al Consiliului Local  Nadlac, din 

septembrie 2020, mi-am propus ca activitatea mea atat in cadrul 

Consiliului Local cat si in comisie sa aiba un caracter activ, 

transparent, sa respect legile si Regulamentul de functionare, sa 

participactiv la sedintele ce vor fi convocate, sa vin cu propuneri 

pentru imbunatatirea sau completarea Proiectelor de Hotarari. Am 

hatarat sa aprob toate proiectele care sunt importante pentru viata si 

activitatea comunitatii, dar aceasta in urma unor dezbateri, sa existe 

transparenta totala si bineinteles sa accept propunerile care sa le 

imbunatateasca. Fapt ce pot sa spun ca s-a si intamplat. 

          Am participat la toate sedintele ordinare si de indata ale 

Consiliului Local si a Comisiei de specilalitate din care fac 

parte:Invatamant-Sport-Cultura-Tineret-Sanatate. 

          In cadrul comisiei din care fac parte activitatea mea a constat 

in: 

- participarea la lucrarile comisiei conform programului stabilit 

- verificarea tuturor proiectelor de hotarari premergatoare 

sedintelor de Consiliu Local 

- exprimarea opiniilor pe marginea documentatiilor propuse spre 

avizare 

- exprimarea votului in comisie, potrivit convingerilor proprii in 

domeniile supuse dezbaterii consilierilor locali 

- urmarirea aplicarii proiectelor de hotarari aprobate in plenul 

Consiliului Local 
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Atat in cadrul sedintelor Consiliului local Nadlac, cat si in cadrul 

comisiilor, dar si in comunitate am activat pentru: 

- respectarea interesului cetatenilor 

- reducerea fiscalitatii 

- utilizarea eficienta, in interesul cetatenilor si a comunitatii, a 

banilor publici 

Totodata fac parte din Consiliul de Administratie al Clubului 

Sportiv Victoria Nadlac, unde intalnirile cu presedintii de 

sectii se fac lunar, iar intalnirile cu parintii copiilor inscrisi la 

club de 2 ori pe an. 

       Poate nu am reusit intotdeauna sa aduc in dezbatere toate 

problemele dorite de cetateni, dar cele care au fost ridicate in cadrul 

discutiilor cu acestia si le voi supune atentiei in urmatoarele sedinte 

de Consiliu. 

       Sper ca in continuare, printr-o colaborare bina cu toti 

consilierii, primarul, viceprimarul si a tuturor factorilor cu atributii 

la nivel local sa nu dezamagesc pe cei care si-au pus increderea in 

mine. 

 
 

 

 

       Consilier Local, 

       Suslak Marek Andrei 

   

 


